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تصمیم شوک برانگیز سید محمد موسوی
در حالی که خبر واگذاری بازوبند کاپیتانی تیم ملی توسط میلاد 
عبادی پور به ســید محمد موسوی منتشر شده بود، عصر دیروز در 
تصمیمی ناگهانی، محمد موسوی در اعتراض به امکانات ضعیف 
فدراســیون والیبال از حضور در جمع ملی پوشــان برای حضور در 

مسابقات جهانی و جام واگنر انصراف داد!
ایــن اتفاق در حالــی رخ داد که پیش از این، بهــروز عطایی با 
وجود عملکرد فوق العاده تیم ملی در مسابقات لیگ ملت ها، محمد 

موســوی را به تیم ملــی دعوت کرده بود و امیــدوار بود یکی از 
برترین مدافعین روی تور دنیا را در ترکیب خودش در اختیار داشته 

باشد.
محمد موســوی پــس از پایان تمرین امروز تیــم ملی در میان 
خبرنگاران حاضر شــد؛ در حالی که تصور می شــد موسوی درباره 
شــرایط خودش و تیم، پیش از اعزام به مسابقات قهرمانی جهان 

بگوید ناگهان یک اظهار نظر غیرمنتظره را مطرح کرد.

ســید محمد موسوی که امروز به عنوان کاپیتان تیم ملی والیبال 
ایران انتخاب شــد به شدت نسبت به شــرایط موجود در تیم ملی 
اعتراض کرد و اوضاع تیم ملی را بســیار اسف بار تلقی کرد. ستاره 
باتجربــه والیبال ایران ضمــن اعتراض به پــاداش ۱۸ میلیونی 
ملی پوشان بعد از رقابت های لیگ ملت ها آن را در شأن بازیکنان 
تیم ملی ندانســت و اعلام کرد که با این شرایط ادامه همکاری با 

تیم ملی حداقل در مقطع کنونی برای او امکان پذیر نخواهد بود.

ورزشی

اخبار کوتاه 

در شــرایطی که همه چیز تا روز گذشــته برای انتقال مهاجم 
برزیلی فراهم شده بود و این باشگاه در مذاکره با طرف برزیلی به 
توافق در خصوص مبلغ رضایت نامه و نحوه پرداخت دست یافته 
بود، ناگهان همه چیز تغییر کرد و گزینه هلندی در آخرین لحظه 

رضایت خود را برای حضور در پرسپولیس اعلام کرد.
یورگن لوکادیا مهاجم هلندی و کارنامه داریســت که از چندی 
پیش موردتوجه یحیی گل محمدی و باشــگاه پرســپولیس قرار 
گرفته اما مســائل مالی مانع از انجام توافق شده بود،با این حال 
لوکادیا شب گذشــته طی مذاکراتی جدید با مدیران این تیم به 

توافق دست یافت و قرارداد خود را نیز به امضا رساند.
این مهاجم ۲۸ ســاله هلندی  سابقه بازی در تیم آیندهوون را 
نیز در کارنامه دارد و طی ۱۲۷ بازی برای این تیم موفق به ثبت 
۴۵ گل در لیگ هلند شده، شب گذشته در ترکیه حضور داشته و 
در نهایت طی مذاکرات فشــرده با مدیران باشگاه قرارداد خود را 
به امضا رســانده و بعد از جدال این تیم با ذوب آهن راهی تهران 

خواهد شد تا رسما از وی رونمایی شود.
او  در برایتــون، بوخوم و هوفنهایم نیز بــازی کرده و در تمام 
رده های پایه تیم ملی هلند عضویت داشــته. با این کارنامه کادر 
فنی و مدیریت پرسپولیس امیدوارند لوکادیا نامزد اول آقای گلی 
لیگ باشــد؛ اتفاقی که اگر رخ بدهد  پرسپولیس را تبدیل به تیم 

برنده نقل و انتقالات خواهد کرد.
پرسپولیس رکورد نقل و انتقالات را شکست! 

لوکادیا همچنین با انتقال به پرســپولیس، بیســت و هشتمین 
بازیکن خارجی لیگ برتر شــد تا با حضور او، فوتبال ایران یکی 
از پرخارجی ترین فصول خود را با متوســط ۱.۷۵ خارجی به ازای 
هر تیم استارت بزند که آمار ویژه ای محسوب می شود؛ خصوصا 
اینکه در سالهای گذشته جذب بازیکن خارجی در حالت ممنوعیت 

قرار داشت و حالا پس از برداشته شدن این محدودیت، مدیران و 
مربیان به سمت خرید بازیکن غیرایرانی هجوم برده اند.

نکتــه جالب در مورد پرســپولیس اینکه سرخپوشــان با جذب 
یورگن لوکادیا، به دومین تیم لیگ برتر ایران تبدیل شدند که هر 
چهار سهمیه خارجی خود را استفاده می کند. پرسپولیس همچنین 

تنها تیمی اســت که بازیکن خارجی در رده امید و زیر ۲۵ ساله 
دارد و گئورگی گولسیانی و یورگن لوکادیا، تنها بازیکنان خارجی 

بزرگسال این تیم محسوب می شوند.
در حالی که روز گذشــته تصور می شــد انتقال آلــف مانگا به 
پرسپولیس نهایی شده، مدیران این باشگاه مراحل انتقال یورگن 

لوکادیا را طی کردند و موفق شدند نظر او را برای امضای قرارداد 
با پرســپولیس جلب کنند تا وی به نوزدهمین بازیکن لیســت 
بزرگسالان سرخپوشان تبدیل شــود و همچنین پرونده سهمیه 

خارجی این تیم را ببندد.
لوکادیا همچنین با انتقال به پرســپولیس، بیســت و هشتمین 
بازیکن خارجی لیگ برتر شــد تا با حضور او، فوتبال ایران یکی 
از پرخارجی ترین فصول خود را با متوســط ۱.۷۵ خارجی به ازای 
هر تیم استارت بزند که آمار ویژه ای محسوب می شود؛ خصوصا 
اینکه در سالهای گذشته جذب بازیکن خارجی در حالت ممنوعیت 
قرار داشت و حالا پس از برداشته شدن این محدودیت، مدیران و 

مربیان به سمت خرید بازیکن غیرایرانی هجوم برده اند.
نکتــه جالب در مورد پرســپولیس اینکه سرخپوشــان با جذب 
یورگن لوکادیا، به دومین تیم لیگ برتر ایران تبدیل شدند که هر 
چهار سهمیه خارجی خود را استفاده می کند. پرسپولیس همچنین 
تنها تیمی اســت که بازیکن خارجی در رده امید و زیر ۲۵ ساله 
دارد و گئورگی گولسیانی و یورگن لوکادیا، تنها بازیکنان خارجی 

بزرگسال این تیم محسوب می شوند.
ســپاهان دیگر تیمی است که با خرید آلویس کامسوبا، نیلسون 
جونیــور، رناتو داســیلویرا و مانوئل فرناندز، هر چهار ســهمیه 
خارجی خود را اســتفاده کرده که همه این بازیکنان ستاره های 
تاثیرگذاری هســتند که می توانند ورق را به سود طلایی پوشان 
تغییر بدهند اما نکته جالب این اســت که از نظر ترانسفر مارکت، 
این بازیکنــان ارزش یورویی چندانی ندارنــد و جزو ده بازیکن 

ارزشمند لیگ برتر نیستند.
رکورد ارزشــمندترین بازیکن خارجی لیگ برتر تا پیش از امروز 
در اختیار اســتقلال و تراکتور بود که با رافائل سیلوا و گوستاوو 
یک میلیون یورویی، صدرنشین بودند اما حالا یورگن لوکادیایی 

به پرسپولیس پیوسته که با سابقه حضور در اردیویسه، بوندسلیگا 
و جزیره، برچســب دو میلیون یورویــی را روی خود می بیند و 

ارزشمندترین بازیکن لیگ برتر خلیج فارس محسوب می شود.
لوکادیا زمانی که در زمستان ۲0۱۸ پیشنهاد برایتون را پذیرفت 
و به لیگ جزیره ملحق شد، ارزش ۱۵ میلیون یورویی را در بازار 
داشــت اما نتوانست این روند را حفظ کند و در آخر زمانی که به 
بوخوم پیوســت، دو میلیون یورو ارزشــگذاری شد و حالا با این 
رقم، خود را در قامت مهمتریــن بازیکن لیگ برتر ایران مطرح 

کرده است.
البتــه این ارقــام تقریبا با میزان دســتمزد بازیکنان بی ارتباط 
هســتند و بازیکنی نظیر احســان پنشــنبه که ۷00 هزار یورو 
ارزشگذاری شده، در بازار چیزی حدود یک هفتم این رقم حقوق 
می گیرد. همچنین مانوئل فرناندز هافبک سابق تیم ملی پرتغال 
که به سپاهان پیوسته، احتمالا بیشتر از ارزش ۱00 هزار یورویی 

خود قرارداد بسته است.
جوانترین خارجی لیگ بیســت و دوم، وحدت حنانوف ۲۲ ساله 
خواهد بود که در صورت بازی در پرسپولیس تا پایان قراردادش 
هم به لیست بزرگســالان نخواهد رسید. مسن ترین خارجی نیز 
لوسیانو پریرا مهاجم 3۸ سال و 9 ماهه مس رفسنجان است که 

تلاش می کند رکورد خود را بهبود بخشد.
از آن طــرف قاره آمریکای جنوبی با 9 بازیکن رکورددار حضور 
در لیگ بیســت و دوم خواهند بود و آفریقا نیز ۷ بازیکن خواهد 
داشــت. این در حالی است که آسیا و اروپا شش بازیکن در لیگ 

برتر ایران دارند.
پســت مهاجم نوک، مورد علاقه ترین پست برای باشگاه های 
ایرانی در خرید بازیکن خارجی است و در فصل جدید ۱0 مهاجم 
حضور خواهند داشت که شاخص ترین آنها یورگن لوکادیا است.

 نقل و انتقالات استقلال با قایدی 
بسته می شود

بعد از شــروع ناامیدکننده اســتقلال در فصل نقل و انتقالات 
که با از دســت دادن سرمربی قبلی و تاخیر در انتخاب سرمربی 
جدید همراه بود، اکنون به نظر می رسد مدیران استقلال بهترین 
پایان بندی ممکن را برای هواداران استقلال کارگردانی می کنند! 
معرفی زودهنگام سجاد شهباززاده توسط باشگاه استقلال هرچند 
تا حدودی فشارشکنِ انتقادات هواداران از مدیریت این باشگاه 
بود، اما بازگشــت کاوه رضایی به عنــوان بمب نقل و انتقالاتی 
اســتقلال تا پیش از هفته گذشته به شمار می رفت. اتفاقی که 
با جدایی امیرحسین حسین زاده کمی در حاشیه رفت اما آبی ها 
بــا دو بمب نقل و انتقالات، به نظر یک اســکواد رویایی برای 
ســاپینتو مهیا خواهند کرد.در حالی که امروز باشــگاه استقلال 
به صورت رسمی از عقد قرارداد با محمد محبی خبر داد تا یکی 
از بزرگ ترین اخبار نقل و انتقالات تابستانی به واقعیت بپیوندد، 
شمارش معکوس برای منفجر شدن بمب ساعتی فوتبال ایران 
آغاز شده: مهدی قایدی! ستاره دوست داشتنی و ریزنقش فوتبال 
ایران که حضورش در فوتبال امارات با انتظارات اولیه اش مطابقت 
نداشت، حالا عزم بازگشت به ایران را دارد و با پیشرفت مذاکرات 
مدیران استقلال با همتایان اماراتی، فاصله ای تا حضور در جمع 
شاگردان ســاپینتو ندارد تا یکی از هجومی ترین استقلال های 
تاریخ لیگ برتر در اختیار مرد پرتغالی قرار بگیرد. به این ترتیب و با 
پیوستن مهدی قایدی به آبی ها پرونده نقل و انتقالات تابستانی 
استقلال با خرید کاوه رضایی، سجاد شهباززاده، محمد محبی، 
پیمان بابایی، سید محمد حسینی، رضا میرزایی، امید حامدی فر، 
محمدحسین زواری و بازگشــت محمدحسین مرادمند و آرش 
رضاوند در کنار جدایی رودی ژســتد، امین قاســمی نژاد، وریا 
غفوری، محمد دانشگر، امیرحسین حسین زاده، متین کریم زاده، 
زکریا مرادی، محمدجــواد به آفرین، رضا آذری، آرش داجلیری، 
سینا خادمپور، فردین رابط و علیرضا خدابخشی بسته خواهد شد.

 وعده دبیرکل فدراسیون 
برای حل مشکل ورود تماشاگران

اعلام اینکه بازی های لیگ برتر فوتبال بدون تماشاگران شروع 
می شــود، آنهم درست دو روز قبل از مسابقات شوک بزرگی به 
هواداران این رشته ورزشی وارد کرد. طی یکی دو روز گذشته و 
بعد از بدون تماشاگر شدن مسابقات حرف و حدیث ها و شایعات 
زیادی درباره دلایل این موضوع عنوان شده است. اگرچه سازمان 
لیگ اعلام کرده به دلیل اختلال در سامانه بلیت فروشی بازی ها 
بدون تماشاگر شده اما خیلی ها براین باورند مسائل دیگری مانند 
الزام فیفا برای ورود زنان به ورزشگاه ها دلیل اصلی این موضوع 
بوده اســت. در کنار همه اظهارنظرهای انجام شده درباره ورود 
تماشاگران حالا حسن کامرانی فر دبیر کل فدراسیون وعده داده 
این مشکل به زودی حل شود.کامرانی فر در این خصوص گفت: 
»انشاالله به زودی تماشاگران را در ورزشگاه خواهیم داشت. هم 
بحث زیرساخت ها بود و هم برخی بخش های ورزشگاه ها باید 
تجهیز شود. ملاحظاتی درخصوص حضور تماشاگران وجود دارد 
و جلساتی هم برگزار شده است. عزیزان تمام تلاش خود را برای 
رفع این مشــکل انجام می دهند و امیدوارم در هفته های آتی 

حضور تماشاگران را داشته باشیم.«

چرا بازی پیکان- ملوان در کرج 
برگزار نشد؟

با وجود اینکه مســئولان باشگاه پیکان در رایزنی با مدیران 
استانی البرز و شهری کرج برای برگزاری دیدارهای خانگی 
خــود در ورزشــگاه انقلاب کرج به توافق رســیده بودند اما 
لحظه آخر برگزاری بازی این تیم با ملوان در هفته نخســت 
لیگ برتر در اســتان البرز منتفی شد.ظاهرا اختلافات داخلی 
میان مسئولان استان البرز و همچنین شهرستان کرج سبب 
شــده تا مجوز میزبانی پیکان در این شهرســتان لغو شود و 
خودروســازان به اجبار بازی های خود را به ورزشــگاه پاس 
قوامین منتقل کنند. بر این اســاس مدیران پیکان ســریعا با 
مدیران ورزشــگاه پاس قوامین برای میزبانــی از ملوان به 
توافق رســیدند و بازی دو تیم امروز از ســاعت ۱9 در این 

ورزشگاه برگزار خواهد شد.

یورگن لوکادیا در ترکیه پرسپولیسی شد

محمد غلامی که شــب گذشــته پس از صعود داماش به لیــگ دو از میادین فوتبال 
خداحافظی کرد در این باره گفت: خیلی خوشحالم و جا دارد از تماشاگران تشکر کنم که 
با وجود محرومیت تیم، برای این بازی آمدند. دست تک تک هواداران را می بوسم و به 
آنها ادای احترام می کنم. در این مدت سختی های زیادی کشیدیم و امیدوارم سال بعد 
هــم با همین روند به لیگ یک برویم. همه می دانید که جایگاه داماش لیگ دو و لیگ 
سه نیست و واقعا لیگ برتر است. دست تک تک بچه ها را هم می بوسم و به این تیم و 
هواداران افتخار می کنم. جا دارد از آقای نصیری، علی جهانبخش و پیشکسوتان داماش 

تشکر کنم و امیدوارم فصل بعد هم بهترین اتفاقات رخ بدهد.
او ســپس درباره خداحافظی اش از فوتبال توضیح داد: تصمیم گرفته بودم بعد از بازی 
خداحافظی کنم ولی با توجه به محرومیت تماشــاگران، این اتفاق به هفته بعد موکول 
شد و انشاالله با برگزاری یک بازی درون تیمی بین بچه های خودمان، این اتفاق همراه 

با جشن قهرمانی رخ خواهد داد.
غلامی تصریح کرد: من در تیم هایی در شــهر های مختلف بازی کردم و واقعا افتخار 
می کنم اما داماش را قلبا دوســت دارم و دوســت دارم هفته آینــده با پیراهن این تیم 

خداحافظی کنم و برای تیم محبوبم آرزوی موفقیت دارم.
وی درباره گلی که به برزیل زد عنوان کرد: اگر در آن بازی VAR وجود داشت گل کاملا 
درست بود. خیلی بابت آن ماجرا ناراحت بودم و به هر حال بسیاری آرزو دارند به تیم بزرگی 
مثل برزیل گل بزنند که ما زدیم. مردم همیشه خاطره دارند و همیشه زمانی که من را بیرون 

می بینند می گویند. امیدوارم که در آینده این اتفاق برای پسرم رخ بدهد.

چهل و چهارمین دوره المپیاد جهانی شــطرنج در شرایطی به پایان رسید که تیم های 
اعزامی مردان و بانوان ایران با کســب جایگاه های ۲۶ و 30 نتوانســتند پاســخگوی 
انتظارات باشــند به خصوص که نسبت به دو دوره پیشــین این رقابت ها با افت قابل 
توجهی مواجه بودند و در رده بندی نهایی تیم های شــرکت کننده هم از بســیاری تیم 

های آسیایی پایین تر قرار گرفتند.
امد موســویان سرمربی پیشین تیم ملی شــطرنج در گفتگو با خبرنگار مهر با اشاره به 
دوره پیشین المپیاد جهانی که سال ۲0۱۸ برگزار شد، گفت: برای آن دوره المپیاد جهانی 
که به میزبانی گرجســتان برگزار شــد، تیم های ایران بعد از چند دوره حضور با مربیان 
خارجی و برای نخستین بار با کاپیتان های داخلی در مسابقات شرکت کردند در حالیکه 

در ترکیب تیم تا حد زیادی جوانگرایی هم شده بود.
وی در این زمینه ادامه داد: شــماره جدول تیم ملــی مردان ایران در المپیاد دوره قبل 
۲3 بود اما جایگاه نهایی تیم ۱۷ شد. تیم بانوان هم در رده ۱۴ ایستاد در حالیکه شماره 
جدول ۲۸ را در مســابقات داشت. در المپیاد سال ۲0۱۶ که در باکو برگزار شد هم تیم 
ملی مردان ایران با شــماره جدول ۴۶ صاحب جایگاه ۱۶ شــد و تیم ملی بانوان هم با 

شماره جدول ۱3 در رده ۱۱ قرار گرفت.
سرمربی پیشین تیم ملی شطرنج تاکید کرد: ملی پوشان ایران آغاز خوبی در این دوره 
المپیاد جهانی داشــتند و حتی تا پایان دور نهم در رده پنجم قرار داشتند اما عملکردی 
که در دو دور پایانی داشــتند و شکستی که برابر هند و مجارستان متحمل شدند سقوط 

چند پله ای آنها را به همراه داشت

تیم ملی والیبال جوانان ایران امروز در چارچوب سومین مسابقه خود در رقابت های جام 
کنفدراسیون ها به مصاف چین رفت اما نتوانست مقابل حریف خود که با تیم اصلی پا به 
زمین گذاشــته بود به پیروزی برسد و نهایتاً با نتیجه 3-۱ کار را واگذار کرد تا از صعود 
به نیمه نهایی باز بماند. غلامرضا مومنی مقدم درباره این مســابقه گفت: خوشحالم که 
در این بازی حس جنگندگی را در بازیکنان دیدم. در تمامی فاکتورها با تیم چین که از 
توان بســیار بالایی برخوردار است، برابر بودیم. این تیم در لیگ ملت ها با همین ترکیب 

امروز، توانست برزیل را شکست دهد.
چینی ها حتی در مقابل تیم جوانان ایران هم با ترکیب اصلی خودشــان حاضر شدند و 
این موضوع نشــان دهنده جایگاه بالای والیبال ما در آســیا و جهان است. مسابقه تیم 
جوانان با رده سنی ای که از خودشان ۱0 سال بزرگتر هستند می تواند چالش خوبی باشد 
و امروز ما در یک کار تیمی در این چالش حاضر شــدیم و توانستیم چین را تحت فشار 

قرار دهیم.
این ســرمربی با بیان این که به غیر از ست چهارم، بازیکنان ایران عملکرد خوبی برابر 
چین داشــتند، گفت: اگر اشتباهات فردی که در این سن طبیعی هم هست نبود و بهتر 

عمل کرده بودیم قطعاً نتیجه دیگری رقم می خورد.
او در مــورد اهدافی که برای حضور تیم ملی جوانان در رقابت های جام کنفدراســیون 
آسیا وجود داشته اســت، گفت: حضور ما در این تورنومنت اتفاق بسیار خوبی بود که با 
همکاری فدراســیون رقم خورد و ما برای رقابت در ســطح مسابقات رسمی با تیم های 

درجه یک آسیایی که به دنبال کسب مدال در آسیا هستند به تایلند آمدیم.

غلامی: 
امیدوارم پسرم به برزیل گل بزند

 چین مقابل جوانان ما هم با 
تیم اصلی اش بازی کرد

دلایل افت شطرنج ایران؛ 
ملی پوشان حمایت نمی شوند

در روزهای گذشــته مصاحبه ای از قول مجید جلالی منتشر شد که 
در آن به نقل از جلالی بیان شــده بود: »به زودی می فهمید با آوردن 

ساپینتو، مورایس، بردیف و اوسمار، فقط پول مان را دور ریخته ایم!«
این گفت وگو واکنش های مختلفی را از طرف جامعه هواداری فوتبال 
ایران در پی داشــت اما شب گذشته جلالی در بخشی از مصاحبه خود 
با شــب های فوتبالی ضمن تکذیب این مصاحبه گفت: به هیچ وجه 
ویدئویی با چنین صحبت هایی از من وجود ندارد و حتی سایت هایی 
که هم چنین چیزی نوشته اند، تحریف کردند. صحبت من کاملا کلی 
بود و اسمی از کســی نیاوردم. محور صحبت درباره بازیکنانی بود که 
جذب شــده اند و البته نیمکت هم بود کــه می گفتم با این حجم زیاد 
بازیکنان خارجی و تغییرات نیمکت ها، شاید پنج ماه بعد متوجه بشویم 
که چقدر ضــرر کردیم.او افزود: در حال حاضر در حال جذب بازیکنان 
خارجی هستیم و بیشتر از ۸0 درصد تیم ها این فصل بازیکن خارجی 
گرفته اند و به اعتقاد من جوان هایی داریم که می توانند بهتر باشند. حتی 
روی نیمکت هم یک سرمربی با ۴-۵ دستیار آورده اند؛ حتی آنالیزور هم 
آورده اند در حالی که ما می توانستیم بهتر داشته باشیم. ما اینها را داریم 
اما به آنها باور نداریم. من همین را گفته بودم و برخی اسم ردیف کردند 
و این تحریف ســخن است. جلالی در ادامه عنوان کرد: امیدوارم لیگ 
خوبی داشته باشــیم؛ من اگر درباره مربی ها و بازیکنان و جوان های 
خودمان صحبت می کنم به این دلیل است که من بچه ها را باور دارم 
و سال های سال کنار اینها کار کردم. در سال هایی که کار کردم این 
جوان ها را آوردم؛ کاوه رضایی ۱۶-۱۷ ســاله بود که در فولاد به جای 

بازیکنی که آن سال با ۵00 هزار دلار آمده بود به او بازی دادم و دیدم 
که چقدر شایستگی داشت. کارشناس فوتبال ایران در پایان با تمجید از 
مربیان ایرانی گفت: حتی در  مورد مربی ها هم من امثال تارتار، خطیبی، 
مجتبی حسینی و حمید مطهری را استعداد می دانم. ما برای اینها هیچ 
سرمایه گذاری و کاری نکردیم و اینها هر چیزی شدند، خودشان شده اند. 
در حالی که میلیون ها دلار خرج کردیم و آوردیم اما در نهایت چیزی 
از جانب آنها نصیب مان نشده است. اگر من این مطالب را می گویم به 
خاطر باورهایی است که به بچه های خودمان دارم. افرادی هم در شبکه 
ها تمسخر می کنند و من به آنها ایراد نمی گیرم؛ شاید آنها هم باورهایی 
نسبت به خارجی ها دارد اما من نسبت به ظرفیت های خودمان و جوان 

هایمان باور دارم و هر جا هم که کار کردم باورهایم را نشان داده ام.

 واکنش جلالی به تمسخر و توهین 
در فضای مجازی

مدیرعامل باشگاه نساجی نسبت به ممنوعیت ورود هواداران به 
استادیوم ها در هفته اول واکنش نشان داد.

ایزد سیف الله پور در گفت وگوی تلفنی با برنامه ورزشگاه پیرامون 
دراختیار گذاشتن بلیت فروشی در نیم فصل اول برعهده باشگاه ها 
عنوان کرد: قرار بر این شــده تا برعهده باشــگاه ها باشــد، اما 
عنوان کردند در هفته اول بازی ها بدون تماشــاگر اســت. همه 
ما علاقه مند هستیم تا حضور تماشاگران را در ورزشگاه ها داشته 
باشیم؛ به ویژه باشگاهی مثل نســاجی که افتخار می کند چنین 
هوادارانی دارد و جزو پنج تیم پرتماشاگر لیگ برتر است. او ادامه 
داد: نساجی قدمت ۷0 ساله دارد و دارای تماشاگران خون گرمی 
اســت که از نبود آن ها متضــرر می شــود. از امکانات درآمدی 
فوتبال که باید در اختیارمان باشد، محروم هستیم و فقط حضور 
تماشاگران در ورزشگاه برای ما می ماند و وقتی هم آن ها نباشند، 
این رقابت برای ما با هفت تیمی که مجزا هستند، دشوار خواهد 
بود.مدیرعامل باشــگاه نســاجی با بیان اینکه ماهیّت فوتبال به 
حضور تماشاگران است، ابراز کرد: ما نمی توانیم مثل باشگاه های 
متمول لیگ هزینه کنیم و منتظر هستیم تا تماشاگران خودمان 

را روی سکو ها داشته باشیم.
او درباره مســائلی که برای ممنوعیت ورود تماشــاگران عنوان 
شده، گفت: بحث گیت های ورودی و سیستم های ورود و خروج 
در ورزشــگاه ها است و همچنین حضور بانوان در استادیوم ها که 
فیفا روی آن تاکید دارد و البته دست سازمان لیگ در این قضیه 

بسته است. باید مسؤولان نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 
پای کار بیایند تا این مسئله حل شود. سیف الله پور تاکید کرد: به 
نظرم اصلی ترین موضوع، بحث حضور بانوان در ورزشگاه هاست 
که هفته گذشــته نیز وزیر ورزش عنوان کرد فیفا نامه زده تا این 
مســئله حل شود. همین نگرانی موجب می شــود تا تماشاگران 
نتوانند به ورزشگاه ها بیایند. من باید به عنوان یک ایرانی احساس 
غرور کنم، چراکه خانم فصیحی با حجاب اســلامی در مسابقات 
دوومیدانی کشــور های اســلامی مقام می آورد و خواهران ما در 
تنیس روی میز کسب مدال می کنند و قهرمان می شوند. حضور 
خواهران ما در کنار ما به شــرط رعایــت اصول اخلاقی موجب 

پیشرفت فوتبال می شود.

  نامه فیفا درباره حضور بانوان، 
لیگ را بدون تماشاگر کرد!


